
 

 

 

 

A két testületi ülés közötti események összefoglalója 

 
December 12. 

Két babacsomagot adtam át védőnőnkkel együtt. 

December 14. 

A Tassi Helytörténeti Egyesület közgyűlésén vettem részt. 

December 15. 

 A Tassi Kulturális Egyesület évzáró gyűlésén vettem részt. 

December 16. 

A 95 éves Varga Györgynét köszöntöttük jegyzőnkkel együtt születésnapján. 

December 17. 

Kovács Ernő főispán úrral egyeztettem Kecskeméten az orvosi rendelő ügyében. 

December 18. 

Évzáró Kistérségi ülés volt Kunszentmiklóson. 

December 19. 

Az ivóvíz gerincvezeték átépítésének műszaki átadása volt az Ötháznál. 

December 20. 

Átadtam egy babacsomagot a védőnőnkkel közösen. 

A hagyományos Pacsirta Karácsonyra került sor a könyvtárban. 

December 28. 

A Darányi Ignác Borlovagrend évzáró gyűlésén vettem részt a Faluházban. 

Január 5. 

A katolikus templomi misén vettem részt, amelyet Bábel Balázs érsek úr celebrált. 

Január 6. 

Pozsonyi Ferenc megjavította a Szelecsényi kutat. 

Január 7. 

Gulyás Sándor, a Petőfi Népe újságírója járt nálunk, a tavalyi év eredményeiről és az idei 

célkitűzésekről készített riportot. 

Január 8. 

Szombati Gyula építészmérnökkel egyeztettünk a települési főépítész posztról. 

Január 9. 

Az Egrid Kft-vel történt megállapodás értelmében kiszállításra került 1800 db LED izzó 

ingyenes lakossági felhasználásra. 

Január 10. 

Kormányhivatali ellenőrzésre került sor a LEADER program keretében épült ravatalozó 

ügyében, melynek során mindent rendben találtak. 

Január 12. 

Hagyományinkhoz híven az 1943-as Don-i katasztrófa áldozataira emlékeztünk a református 

temető haranglábjánál. 

Január 14.  

Visszavonásra került a közbeszerzési kiírás az óvoda TOP_Plusz pályázatát illetően. A 

szükséges terv-kiegészítések elfogadása után újra kiírásra kerül.  

Január 15. 

Szilberhorn Erzsébet főépítész asszony tartott fogadóórát a hivatalban a helyi TRT módosítása 

ügyében. 

Január 22. 

A Magyar Kultúra Napján Kopor Tihamér könyvének bemutatójára került sor a könyvtárban. 

Január 23. 

Elkezdtük a LED izzók kiosztását a tassi lakcímkártyával rendelkező lakosaink részére. 

Január 24. 

A rendelkezésre álló LED csomagok kiosztásra kerültek. Az igények miatt rendeltünk még 

1800 db-ot. 

 

 



Január 27. 

Beszállítottuk az Egrid Kft-től a rendelt LED izzókat. 

Időszakos érintés- és villámvédelmi felülvizsgálat kezdődött az önkormányzat ingatlanaiban, 

amelyre 3 évente van kötelezettség. Az idei költsége 990.000 Ft volt. 

Január 30-31. 

Megtörtént a második ütemben beérkezett LED csomagok kiosztása. 

Február 4. 

Szabó Sándor a J&H Property Capital Bt. képviseletében keresett meg ingyenes lakossági 

födémszigetelés ügyében. 

 Február 5. 

A KESZI Család- és Gyermekvédelmi Szolgálat éves tanácskozására került sor a Polgármesteri 

Hivatalban. 

Február 6. 

Három babacsomagot adtunk át a védőnővel közösen. 

 

 

 

Tass, 2025.február 6. 

                                          

 

  

  Németh Gábor  

     polgármester 


